
Tonsenhagen skole

Møtebok 18.03.2025

Anette Skalle Moan (foresatt repr.), Richard Salevik (foresatt repr.), Mojgan Bashiri(ansatt), Inger Sofie 
Håland (ansatt), Adam Tumidajewicz (politisk repr), Espen Thorud (politisk repr), Ellen Antoanela Pettersen 

(Vara for Karmjit Grewal (politisk repr)), Kristine Iversen Lund (sekretær)

Møterom: Personalrom

Tid: Tirsdag 18.03.2025 kl 17.00-19.00

Saksliste:

Sak 11/25 Godkjenning av innkalling og saksliste - godkjent med tillegg av eventueltpunkt.

Sak 12/25 Godkjenning av møtebok fra januar 2025. Navn på varaer lå ikke inne. Godkjennes med forbehold 
om at navn på varaer legges inn. 

Sak 13/25 Nytt fra FAU

17.maiplanlegging har begynt. 

Diskusjon rundt skjermbruk - skriv blir sendt rektor. Kort info fra rektor om nåværende praksis. Skolen vil svare 
ut dette og tar foresattes innspill på alvor. 

Sak 14/25 Gjennomgang av etiske regler, årsregnskap og fullstendighetserklæring

Gjennomgått og godkjent. 

Sak 15/25 Nytt fra skolen:

- Tilsettinger: Utlyst 2 faste stillinger, 3 helsårsvikariater og 2 halvårsvikariater. Mange gode søkere. 

- Planlegging for neste skoleår: Plangrupper og strategisk plan. Går inn i analyse og vurdering rundt hvilke 
plangrupper og hvilke strategiske mål vi skal jobbe mot. 

- Faglig fokus, læreplanarbeid: Skolen vil fortsette å utvikle felles kompetanse rundt læreplanmålene og 
hvordan vi kan inkludere alle elever i læringsarbeidet i klassen. 

- Økonomi (100 rapport pr februar vedlagt)

Merk:  Ønske om at vi kan snakke om avvik spesielt i de største parameterne framover. 

Sak 16/25 Høringer forslag til skoletidsplan for skoleåret 2026-2027 (vedlagt)

Driftsstyret tar stilling til dette v/neste møte. 

Skoletidsplanen tas også opp i FAU og på klubb. 

Sak 17/25 Høring Skolebehovsplan-  publisert 13.03.2025.

Driftsstyret har ingen innsigelser til skolebehovsplanen som sier at elevene fra Tonsenhagen skole vil ha 
ungdomsskoletilhørighet til Vollebekk og Årvoll skole.

Sak 18/25 Opplæring av driftsstyret: 

Gjennomført. 

Sak 19/25: Eventuelt

Vaktmesterboligen - rektor er kontaktet av Oslobygg som vil rive. Skolen støtter dette - innhenter 
innspill fra elever, ansatte, foresatte om alternativ bruk. Innspill fra driftsstyret: korpset må informeres.

•

Rektor har deltatt på Anleggsforum i regi av Årvoll IL, Idrettsbanen skal være deres prioritet i 2026. Mer 
informasjon kommer.  

•

Årvollbassenget  - hovedinnkjøring vil være via utfartsvei og krigsskolen. Økt trafikk i området må 
allikevel påregnes i perioden. 

•
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